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Abstract (en)
The invention relates to a non-return self-regulating air inlet intended to be mounted in an opening (3) in a vertical wall (4) of a building (5) for the
purpose of ventilating a room (6) into which this inlet emerges. According to the invention, the air baffle (deflector) (11) defines a longitudinal space
(15) housing a cylinder (2) of longitudinal axis, this cylinder being free to move in the space (15) in all directions perpendicular to the longitudinal
axis. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne une entrée d'air autoréglable, antiretour destinée à être montée dans une ouverture (3) d'une paroi (4) verticales d'un bâtiment
(5) en vue de la ventilation d'une pièce (6) dans laquelle elle débouche. Selon l'invention, le déflecteur d'air (11) défini un espace (15) longitudinal
abritant un cylindre (2) d'axe longitudinal, libre de se déplacer dans l'espace (15) dans toutes les directions perpendiculaires à l'axe longitudinal.
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